
 

 
Enkel fråga  
 

Trygghetskameror i Fisksätra och Orminge  
 

I Fisksätra, som nyligen klassats som ett utsatt område, plockades de mycket uppskattade 
trygghetskamerorna ned mindre än ett år efter att de sattes upp. Anledningen: De behövdes 
på annan plats.  

I Orminge, där det av polisen utlovats trygghetskameror blir det inget. Orsaken: Det är inte 
prioriterat, också här mot bakgrund av att det är värre i andra områden. I båda dessa 
områden har man sett ett uppenbart behov av trygghetskameror, till följd av mer eller 
mindre regelbunden brottslighet.  

Dessa två åtgärder har resulterat i två skriftliga frågor i riksdagen av Nackabon Markus 
Wiechel (SD) till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S) 

Jag förstår att du Mats är lika upprörd som majoriteten av Fisksätra- och Ormingebor och 
uppskattar det.  

Vi har försökt ta reda på statusen och lagar som reglerar dessa trygghetskameror och fått 
motstridiga svar:  

• Kommunen har ett tillstånd för Fisksätra station inklusive gångbro mot centrum. 
• Kommunen har inga kameror i Fisksätra 
• Polisen säger sig vara tillfreds med situationen   

 

Mot denna bakgrund:  

• Har Nacka kommun gjort allt som är möjligt, inom ramen för den kommunala 
kompetensen, för att säkerställa att det har installerats kameraövervakning i 
Fisksätra och Orminge? 

Esa Örmä, gruppledare för Sverigedemokraterna  
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